
Referat af WEB-udvalgs møde 
7. januar 2023 hos Pia, Venøvej 25 

   

1. Deltagere Pia, Niels, Charlotte 
 

2. Referent Charlotte 
 

3. Siden sidst  Så er det godt og vel 1 år siden vi sidst mødtes i Web-udvalget. 
 

1. Materialer fra den gamle hjemmeside: 

Linket til de gamle sider er fjernet, men de kan stadig findes 

i arkivet, og man er altid velkommen til at spørge udvalget, 

hvis man søger noget. Niels arbejder videre med denne 

opgave. 

Bør der laves et særskilt arkiv til vigtige dokumenter? 

Udvalget vil spørge bestyrelsen om dette, og som så kan 

gennemgå, hvilke der bør gemmes specielt. 

2. Hjemmesiden udseende og opslag generelt: 

Det vil være godt, hvis div. billeder som lægges op på 

hjemmesiden kan gøres større. 

3. To-trins-bekræftelse på g-mail:  

ikke aktiveret hos Niels 

4. Fra bestyrelsen:  

intet nyt d.d. 

Punkter fra Niels vedr. websideopdateringer: 
 
1. simply.com login:  
Login til webhotel inkl. kontaktinformationer blev ajourført. 
Udvalget diskuterede, om man skulle nedgradere abonnementet. 
I 2022 steg prisen for webhotellet fra 337 kr/år til godt 1100 kr/år. 
simply.com havde desuden opgraderet abonnementet uden at 
informere os herom. Pia føler sig mere sikke,r hvis vi fortsætter på 
nuværende betingelser. 
 
2. Hjemmesidens programmeringssprog (php) blev opdateret. 
 
3. Hjemmesidens plugins blev opdateret. 
 
4. Ligesom generalforsamlingsreferater ligger på den åbne del af 
hjemmesiden, så kommer bilagene om økonomi også til at ligge 
der så de er tilgængelige for alle, både grundejere og øvrige 
interesserede under  
'Grundejerforeningen'->'Generalforsamlinger og økonomi' 
 
5. nye tiltag:  
Hjertestarter information rykkes op på ’’Seneste nyt’’ 
 

 

http://simply.com/
http://simply.com/

